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Abstract (en)
The fluid pump in the fuel supply system (10), and especially a high pressure fuel pump for an internal combustion motor with a common rail direct
fuel injection, has a housing (50) with at least one low pressure inflow connection (18) for the fuel to flow through an inflow valve into the delivery
zone (32) defined by the piston (30). A damper (48) damps pressures at the inflow side of the pump, with at least one compressible gas volume (76)
defined by at least one membrane (78a,78b) directly in the flow path (46) between the low pressure connection and the inflow valve.

Abstract (de)
Eine Fluidpumpe (20), insbesondere eine Kraftstoff-Hochdruckpumpe, umfasst ein Gehäuse (50) und mindestens einen einlassseitigen
Niederdruckanschluss (18). Ferner ist ein Einlassventil (40) und ein Förderraum (32) vorhanden, der von einem Förderelement (30) begrenzt
wird. Es wird vorgeschlagen, dass die Fluidpumpe (20) einen Druckdämpfer (48) umfasst, der einlassseitige Druckschwankungen dämpft und
der mindestens ein kompressibles Volumen (76) umfasst, welches unmittelbar im Strömungsweg (46) zwischen Niederdruckanschluss (18) und
Einlassventil (40) angeordnet ist.
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